
Menno 
Dank u wel dat wij vandaag de gemeenteraad mogen toespreken. 
Wij zijn het Jeugdcollege. In mei van dit jaar zijn wij benoemd door wethouder Kees van Geffen. 
Hij gaf ons de opdracht om een project over duurzaamheid te bedenken. 
Onze eerste ideeën waren een groene speeltuin, een zonnepanelenbank en een smoothiekar, maar 
uiteindelijk werd het de duurzame fiets genaamd: ‘de Voetprint’. 
Met de Voetprint kan stroom worden opgewekt, waarmee je je mobiele telefoon kunt opladen, door 
op de trappers te trappen.  
De bedoeling is dat mensen naar buiten gaan en in beweging komen op een leuke manier: in 
ongeveer 10 tot 15 minuten kun je op eigen kracht je telefoon een heel eind opladen.  
 
Ruben 
In de gemeente Zeist hebben ze sinds vorig jaar december een energiefiets bij het station 
Driebergen. We hebben gevraagd aan de gemeente Zeist wat hun ervaringen zijn. Zij zijn heel 
positief. De energiefietsen worden veel gebruikt. 
We hebben contact opgenomen met de leverancier van die fietsen. We hebben van hem veel 
informatie ontvangen en ook een prijs. Deze was erg hoog. € 6.200,00. 
Omdat we in eerste instantie de Voetprint in het centrum wilden plaatsen zijn we bij winkels in het 
centrum gaan vragen of zij wilden sponsoren. Dat was lastig. De ondernemers wilden niet 
sponsoren, maar willen er wel voor zorgen dat de Voetprint ’s nachts bij één van de ondernemers 
binnen kan staan. 
 
Mattijn 
Wij vinden Є 6.200,00 veel geld en hebben nagedacht om op een andere manier zo’n energiefiets te 
laten maken. Het liefst door of met ondernemers uit Oss.  
We hebben daarom ROC de Leijgraaf gevraagd of zij ons wilden helpen. Zij waren meteen erg 
enthousiast en hebben aangeboden de Voetprint te maken. Zij willen daarvoor alleen de 
materiaalkosten vergoed hebben.  
Van Wijkraad CKM hebben we een bedrag van € 350 euro ontvangen. De centrummanager is ook 
enthousiast en heeft onder voorbehoud € 750,00 toegezegd. 
We zijn nog op zoek naar andere sponsoren. Zo hebben we contact gehad met Baaijens constructie 
om staal te leveren. Tot nu toe hebben we daar nog geen concrete afspraken mee gemaakt. Graag 
had ik u nu willen vertellen dat alles helemaal gesponsord wordt, maar dat is niet zo. We hebben de 
gemeente ook hard nodig! 
 
Phuong Loan 
Wij hebben ook mee mogen denken over het ontwerp. En het resultaat daarvan is te zien op het 
scherm. Met de ontwerpers en andere medewerkers van de gemeente hebben we afgesproken dat 
de Voetprint niet op één plek komt te staan, maar dat deze verplaatsbaar wordt. De Voetprint kan 
dan op verschillende locaties in de gemeente Oss gebruikt worden. De gemeente heeft beloofd om 
het vervoer daarvoor te regelen. 
Wij willen de Voetprint in de zomer van 2019 aanbieden aan de gemeente Oss. Maar zoals Mattijn al 
vertelde hebben we naast de toegezegde sponsoring nog geld nodig. Vooral het binnenwerk van de 
Voetprint is duur. Wij hopen dat de gemeente bij wil dragen aan ons project, want het verkleinen 
van onze voetprint is belangrijk voor ons allemaal! 
 
 
 


